
Niko Lozančić 

Pitanje postavljeno Tužilaštvu BiH i Tužilaštvu Federacije BiH – „U posljednje vrijeme, 

cjelokupna javnost je putem sredstava javnog informiranja obaviještena da postoje ozbiljne 

sumnje o nezakonitom raspolaganju budžetskim sredstvima namijenjenim za poticaj u 

poljoprivredi u Federaciji BiH. Pitanje ide Tužilaštvu Federacije BiH i Tužilaštvu BiH, a ono 

glasi - Da li je ta činjenica poznata tužilaštvima i imaju li ikakve spoznaje o navedenim 

sumnjama, te da li su one sumnje predmet bilo kakve istrage tih tužilaštava?“ 

 


